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We wtorek 22 pa?dziernika w budynku Zespo?u Placówek O?wiatowych nr 3 w M?awie odby?o si?
zebranie ogólne mieszka?ców Osiedla Ksi???t Mazowieckich z udzia?em przedstawicieli Urz?du Miasta
M?awa. Gospodarzem spotkania by? Przewodnicz?cy Zarz?du Osiedla Artur D?bski.
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W zebraniu uczestniczyli burmistrz S?awomir Kowalewski, dwoje jego zast?pców: Janina Budzichowska i
Szymon Zejer, przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w M?awie, przedstawiciel Stra?y Miejskiej
oraz naczelnicy wydzia?ów urz?du miasta.

Tematem zebrania by?a inwestycja, jaka ju? niebawem b?dzie realizowana, a która zwi?zana jest
w?a?nie z tym osiedlem. Mowa o rozbudowie ulicy Mariackiej wraz z ulicami Ordona i ?wi?tej Anny.
Wykonawc? wy?onionym w drodze przetargu jest firma Strabag. Kosztorys inwestycji wynosi 6 718
378,08 z?. Rozbudowa zak?ada nowe nawierzchnie dróg wraz z pracami towarzysz?cymi, tj.
wykonaniem o?wietlenia i parkingów oraz wymian? sieci kanalizacyjnej.
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